
ZAPISNIK 2. REDNE SEJE SVETA STARŠEV OŠ KAŠELJ V ŠOLSKEM LETU 

2023/2024 

 

Termin: torek, 19. 3. 2024, v učilnici N33 OŠ Kašelj. 

Začetek seje ob 17.30. 

Prisotni: 

- Predstavniki sveta staršev in njihovi namestniki (13) 

- Ravnatelj OŠ Kašelj dr. Jernej Šoštar 

Dnevni red: 

1. Poročilo ravnatelja o prvem ocenjevalnem obdobju 

2. Poročilo ravnatelja o vzgojnem delovanju šole 

3. Načrtovanje novega šolskega leta 

4. Pobude in vprašanja 

 

1.    Prvo ocenjevalno obdobje je bilo 89% uspešno. Največ težav je v 7. razredih. 

2. Na OŠ Kašelj je veliko število učencev in oddelkov. Na predmetni stopnji so težave 

pri učencih, pri nekaterih pa se še poglabljajo. Povečano je število individualnih 

pogovorov. Kažejo se stiske učencev, apatičnost, neprimerna komunikacija in 

zavestno ignoriranje. V šoli je zagotovljena podpora, izven pa so težave večje. Pojavlja 

se narodnostna nestrpnost. Šola je nedavno izvedla predavanja strokovnjakov glede 

težav vedenja. Pojavljajo se povečani odhodi med poukom – učenci morajo izpolniti 

poseben vprašalnik za odhod. Na razredni stopnji pa so učenci še bolj individualisti in 

se to rešuje v smeri delovanja skupine. Pojav travm tudi zaradi perfekcionizma. Največ 

vzgojnih ukrepov je bilo v 7. b razredu. V porastu je verbalno nasilje (zloba).  

Povečalo se je število odločb o usmeritvi otroka s posebnimi potrebami (na 46 + 7 se 

jih še pričakuje, kar je več kot 10% vseh učencev). 

3. 42 bodočih prvošolcev v dveh oddelkih. Veliko pa je tudi vlog za prepis na OŠ Kašelj.  

Aktivnosti v okviru učbeniškega sklada – Svet staršev bo pravočasno seznanjen s 

predlogom.  

Sprejet je bil Pravilnik o vrednotenju dela strokovnih delavcev na taborih – možne 

korekcije pri cenah.  

OŠ Kašelj se bo v naslednjih letih pridružila bolj fleksibilni organizaciji razširjenega 

programa (dodatni/dopolnilni pouk, interesne dejavnosti, jutranje varstvo/podaljšano 

bivanje).  

4. Prošnja, da se preveri, da na dnevih dejavnosti ne poteka tudi ocenjevanje. 

Izpostavljena problematika glede strokovnosti nekaterih učiteljev.  



 

Prisotni na seji zaključijo z delom ob 18.55. 

 

Zapisnik pripravila:    Predsednica Sveta  

Mateja Peterca  

      Ravnatelj 

 


